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Plats och tid 

Beslutande 

Övriga deltagande 

Utses att justera 

Justeringens plats och tid 

Underskrifter Sekreterare 

Ordförande 

Justerande 

Grans Naturbruksskola 13:00-16:30 

Brith Fäldt, Ordförande, Kommunstyrelsen 

Caroline Trapp, Vice ordförande, Företagare på landsbygden 

Lena Mikaelsson Aasa, Byaforum 

Gunnar Hannu, Byamän 

Lars-Ivar Pettersson, Byamän 

Per Lönnberg, Fastighets- och servicenämnden 

Britt-Louise Nyman Backman, Företagare på landsbygden 

Pär Isaksson, LRF 

Anders Lundqvist, Kommunstyrelsen 

Majvor Sjölund, Kommunstyrelsen 

Berith Bergstedt, Kultur och fritidsnämnden 

Maria Öberg, Sekreterare 

Riitta Hovinen 

Paragrafer Maria Öberg §§1 - §§11 

Brith Fäldt 

Anders Lundqvist 

Organ 

Sammanträdesdatum 

Anslags 

uppsättande 

Förvaringsplats 

för protokollet 

Underskrift 

Anslag/Bevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Anslags 

nedtagande 

Utdragsbestyrkande 



     

   

   

  

 

 

 

   
 

   
   

 

  
 

 

    
 

 

 
 

 

  

     

   

 

 

 

   

 

 

 

 

 

    

  

 

 

 

  

  

 

 

     

      

 

 

     

 

  

 

 

 

2 PITEÅ KOMMUN Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 

Kommunala Landsbygdspolitiska rådet 2019-04-02 

LPR §1 Mötet öppnas 
Ordförande Brith Fäldt förklarar mötet öppnat. 

LPR §2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställes. 

LPR §3 Val av justerare 
Anders Lundqvist väljs till justerare 

LPR §4 Presentation ledamöter 
Samtliga ledamöter presenterar sig 

LPR §5 Reglemente/Budget 
Maria går igenom nuvarande Reglementet för Landsbygdspolitiska rådet. Vi företräder 

alla olika organisationer, dubbelriktad information är nödvändig för ett fungerande råd. 

Viktigt att ta med synpunkter från rådet till respektive nämnd samt att ta med frågor 

som rör landsbygden till rådet. 

Alla ledamöter är föreslagna, vissa ersättare fortfarande vakant. 

Ordförande: Brith Fäldt 

Vice Ordförande: Caroline Trapp 

Arbetsutskottet: Tillsammans med ordförande samt vice ordförande, Jessica Hjelte 

(Cristian ersättare), Pär Isaksson (Nina Olofsson), Lena Mikaelsson Aasa (Britta 

Berglund ersättare). 

Förslag förändringar i reglementet: 

Vi har tidigare diskuterat om huruvida vi skulle behöva utöka antalet möten per år till 

fem stycken. Vi bestämmer att inte göra någon ändring i reglementet angående detta. 

Behövs ett extramöte kan detta hållas. Förslag är att vår road trip till nominerade Årets 

By blir ett extramöte. 

Yrkande Majvor: Under ”allmänt”, första meningen läggs ”viktigt” till efter LPR. 

Följande mening läggs in i stycket: Rådet är ett viktigt organ och det är därför 

angeläget att rådet ges reella möjligheter att fullgöra sina uppgifter och att dess 

synpunkter beaktas. 

Under stycket ”Uppgifter” omarbetar vi meningen: fungera som processtöd i arbetet 

kring landsbygdsutveckling samt lägger till en ny punkt: följa den allmänna 

utvecklingen inom exempelvis forskning, nya resurser, nya lagar och 

nya intentioner på området, 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 



     

   

   

  

 

 

 

   
 

    

 

 

   

 

 

  

 

 

 

  

 

   

 

 

 

 

 

   

 

    

 

 

  

 

 

   

 

 

 

 

  

 

 

 

 

3 PITEÅ KOMMUN Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 

Kommunala Landsbygdspolitiska rådet 2019-04-02 

Yrkande Brith: Enhetlig skrivning i reglementena för Kommunstyrelsens olika råd bör 

ses över. 

LPRAU jobbar fram ett förslag på HUR vi ska nå våra syften. Inget som vi lägger till i 

reglementet. 

Rådet föreslår även att vi utökar antalet platser så att alla nämnder blir representerade 

under hela mandatperioden, istället för att de måste dela på platsen. Huvudsyftet är bra 

representation. 

Majvor vill behålla förhållandet som det är idag mellan intresseorganisationer och de 

Politiska nämnderna. 

Budget: Maria går igenom budgeten för 2019. 

LPR §6 Tillbakablick, vad har vi jobbat med 

Frågor för intresse för landsbygden. Exv, Julgransbelysning, översiktsplaner, 

skolstrukturer, vattenskyddsområde, enskilda vägar, belysning på landsbygd. 

LPR §7 Vad pågår 
Vattenskyddsområdet Svensbyfjärden. Kommunen har fattat beslut om 

vattenskyddsområdet, inte fastställd av länsstyrelsen än. 

LIS – Landsbygdsutveckling i Strandnära lägen. Arbete pågår. 

Byamän: Långnäs ska göra en ansökan för att bygga villor och ett flerfamiljshus i byn. I 

Böle har man diskuterat LIS-områden. Man vill utveckla Lappgärdan med bostäder. 

Kultur- och fritidsnämnden: Kommer att äska medel för ISK för en konstgräsplan. 

Robotgräsklipparna har blivit populära. Man ser att det söks mycket för barn och unga i 

byarna. Satsas på barn och unga på ett nytt sätt från föreningarna i byarna. 

Renovering av lekparker i kommunen är påbörjad. De badplatser som tecknat avtal med 

kommunen och tar vattenprover kommer att få ett litet driftstöd från kommunen. 

Nämnden jobbar mycket med friluftsliv och folkhälsa. 

Piteå 400 år, kultur, park, fritid är projektledare 

Företagarna: Caroline: Solanderleden, nuläget är att det under 2018, leden är framme i 

Kallax. En ideell förening är bildad som långsiktigt ska kunna förvalta leden. 

Britt-Louise: Byacentrumgruppen i Jävre gör en tillståndsansökan för att kunna muddra 

farleden ut i småbåtshamnen. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 



     

   

   

  

 

 

 

   
 

    

  

 

 

 

   

  

  

 

 

  

 

  

 

 

 

  

 

   

  

 

  

 

 

  
  

  

  

   

  

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 
 

4 PITEÅ KOMMUN Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 

Kommunala Landsbygdspolitiska rådet 2019-04-02 

Byaforum: Lena är ny ordförande för Byaforum. Håller på att skriva ansökan för Piteå 

400 år att skicka in till Spira Mare. Svårt att få ihop en styrelse. Arbetar med 

information och har fått ut årets första nyhetsbrev. 

Kommunstyrelsen: Kommunstyrelsen har beviljat medel för bland annat utvecklingen i 

Blåsmark, för att Skoterklubben ska kunna arbeta med att säkerställa lederna. 

FÖP Landsbygdscentra fortsätter med en handlingsplan. 

Utvecklingen av Gröna Näringar fortsätter. 

Smarta Hållbara Byar, ett bra projekt från LTU där Piteå är med som en aktör.  

Livsmedelsproduktion, Anders ska träffa Luleå kommun och försöka få med Luleå i 

projektet Gröna Näringar. 

Samhällsbyggnadsnämnden: Hälften av ärendena i Samhällsbyggnadsnämnden är 

kopplade till Landsbygden. Industrilokaler etableras i landsbygden. Jordbruksmark, en 

kartering pågår. Fiskevårdsfrågor pågår. Bredbandsutbyggnad pågår. Ständiga samtal 

med Trafikverket. 

Fastighets- & Servicenämnden: Utbyggnaden av Vindkraften i markbygden ger även 

stora jobb ute på hamnen på Haraholmen. Serviceköken börjar bli klara. Nytt projekt för 

att få mer lokalproducerad mat. 

LRF: En pitebo med i regionstyrelsen. LRF Piteå har vunnit pris för bästa 

lokalavdelningen i Norrbotten. 

Socialnämnden: Digitalisering pågår ute i Landsbygden. Projekterar för ett nytt 

äldreboende i kommunen, inte klart med placering. 

LPR §8 Vad jobbar vi med framåt 
Nästa möte 16 maj kl. 13. 

Då föreslås att vi har en utbildningsdag av hur kommunen fungerar, vilka dialogforum 

finns, vilka bidrag finns, hur söker man? 

LIS – hur långt har man kommit, hur ser dialogen ut? 

FÖP – hur går man vidare 

Nytt reglemente som är antaget av KS 

AU har fått ett uppdrag att prioritera och se hur vi ska jobba 

Skolfrågan på landsbygden som ett tema. Befolkning och kompetensförsörjning. 

Kollektivtrafik, Skolskjutsar och avstånd. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 



     

   

   

  

 

 

 

   
 

 
   

  

 

 

 
 

   

 

 

 

 

 

  
  

  

 

 

 

 

 

  

 

PITEÅ KOMMUN Sammanträdesprotokoll 5 
Sammanträdesdatum 

Kommunala Landsbygdspolitiska rådet 2019-04-02 

LPR §9 Byapeng samt Den bebyggda kulturmiljön 
Maria visar förslag till fördelning av Byapeng 2019. LPR godkänner förslaget. 

Maria visar förslag till fördelning av stöd till den bebyggda kulturmiljön. LPR 

godkänner förslaget. 

LPR §10 Årets By, nomineringar 
Nominering ska gå till den by som under föregående år har utfört en prestation som 

framstår som berömvärd förebild för andra byar och samhället i övrigt 

Jävre har hänt så jättemycket under de senaste åren. Byacentrumsgruppen har arbetat 

tillsammans föredömligt 

Blåsmark: Jobbar för framtiden med framförhållning 

Hemmingsmark: För allt arbete som de har gjort senaste åren. Driften av skolan, 

samarbetet inom byn. 

LPR §11 Övriga frågor 
Förskolor i byarna stänger under sommaren. Rosviksbarnen måste åka för andra året i 

rad till Norrfjärden under sommaren. Detta är en verksamhetsfråga, inte en 

landsbygdsfråga då det ser likadant ut i hela kommunen. 

Sveriges kommuner har beviljat stöd för barn och ungdomar under sommarlov. Kultur 

och fritid efterfrågar vad föreningar i byarna vill göra. 

Nästa möte 16 maj kl. 13. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


